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 No. 2024-03481 (Bestuursadvisering) 

 

Fractie: GroenLinks 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  19 verkeersveilige schoolomgeving 

Vraag: Wordt hier ook gekeken naar fietsveilige toegangswegen naar de scholen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  19 aandachtspunten 2025 

Vraag: De reconstructie van de Kennedybrug zien we nergens meer terug. Waar is die 
gebleven? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  19  aandachtspunten 2025 

Vraag: 30-km zones ook op gebiedsontsluitingswegen waar mogelijk zien we nergens. 
Wordt dit gepland? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  21   5.C9 

Vraag: Verdere uitbouw P&R locaties, maar voor 2025 niet meer plaatsen dan in 2023? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  25 investeringen autoluw en fietsenstallingen en P&R 

Vraag: Investeringen voor 2025, 2026, 2027 en 2028 0€? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  50 8.C7  We onderzoeken de realisatie in het ThahV 

Vraag: Deze locatie was toch al vastgelegd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  51 Prestaties going concern ;Via het atelierbeleid borgen we….. 

Vraag: Betekent dit, dat er geen wachtlijsten meer zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  88  7.2  Riolering; % Maastrichtenaren dat veel last heeft van teveel regenwater 

Vraag: Begroting 2025 <12 lijkt een geringe ambitie t.o.v. 2024; de knelpunten zijn bekend 
en vragen investeringen. Vanwaar deze geringe ambitie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  89 Voorkomen wateroverlast 
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Vraag: De frequentie van zware buien neemt snel toe. Is de synergie met NIBOR niet te 
traag om de acute problemen op te lossen? Te denken valt ook aan het 
compartimeren van de systemen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  94 5.C4 We zetten in op…groene waterstof 

Vraag: Er wordt veel gesproken over waterstof, maar met een omzettingsverlies van ca. 
30% + transportkosten lijkt dit niet snel efficiënt. Op welke concrete mogelijkheden 
wordt er ingezet en wat zijn de kosten daarvan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  106 Aandachtspunten 2025 Uitvoering wonen 

Vraag: In de wet versterking regie volkshuisvesting wordt een huisvestingsverordening 
dwingend. We zien hiervan niets in de uitvoeringsplannen en kosten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  12, 17, 27, 38, 45, 62 86, 99, 110 

Vraag: Algemene vraag: welke rol spelen de/welke SDG's nu precies? B.v. bij programma 0 
bestuur en ondersteuning. Graag een toelichting op de SDG's en welke gevolgen 
dat heeft voor de voornemens en de begrote bedragen bij elk programma. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  273 

Vraag: Begrotingssubsidie, Daalhoeve dagbestedingsplekken EU 572825,-. Graag een 
toelichting. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  265 

Vraag: subsidie impuls jongerencultuur, Tempeleers 9999,- Graag een toelichting 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  102 

Vraag: ambities 22-26: 2.C4, om welke gebieden gaat het? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  100 

Vraag: aandachtspunten 2025: 15-tal particuliere gebieds- en locatieontwikkelingen - 
welke? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  101 

Vraag: 2M1, Maastricht als doorreisstation, waar is dat op gebaseerd (cijfers, 
infrastructuur grotere regio)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  104 
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Vraag: 4.C3, CPO, is er een evaluatie beschikbaar van de projecten in Sphinx zuid? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  106 

Vraag: Realisatie van nieuwe woonwagenstandplaatsen. Hoeveel? Meer dan de 
voorgenomen 18? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  112 

Vraag: 10C3 Samen met Provincie Limburg en Maastricht University kijken naar 
hernieuwde invulling  van Maastricht als Europese stad. >> s.v.p. toelichten 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  117 

Vraag: AFAS >> graag een toelichting op de stand van zaken rond de 
invoeringsproblematiek van AFAS. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 

Pagina:  120 

Vraag: Hondenbelasting wordt met 25% verlaagd. Om welk bedrag gaat dat in 2025? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  51 

Vraag: 8 C 15 Wat is de laatste stand van zaken wat betreft Heerlen Culturele Hoofdstad 
en de samenwerking met Maastricht hierin m.a.w. een update t.o.v. de 
domeinvergadering in juli 2022 waar GroenLinks het agendeerde tijdens de 
rondvraag. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 

Pagina:  53 

Vraag: programma 5.4 Musea Prestaties going concern, we stimuleren de musea om 
mensen meer mee te laten doen , bijvoorbeeld bij het ontsluiten van de collecties 
en de archieven. Vraag, kunt u concretiseren waar we oktober 2024 staan op dit 
punt 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  65 

Vraag: verlagen budgetplafond vrijwillige inzet 
Er is in debatten meermaals gesproken over de inzet van vrijwilligers en dat ze het 
goud van de samenleving zijn. College kiest voor 15% verlagen maar wat is uw visie 
t.o.v. de druk op zorgpersoneel t.a.v. deze bezuiniging. Met minder vrijwilligers 
wordt de druk op de zorg namelijk vergroot!  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:  77 

Vraag: Huishoudelijke Hulp 
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U schrijft dat het begroot aantal inwoners op de wachtlijst huishoudelijke hulp 
hoger is dan het begrote aantal 2024, maar lager dan de thans verwachte realisatie 
2024. Graag een nadere concretere toelichting op deze cijfers. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  87 

Vraag: vaststellen suïcide preventiebeleid 
Wanneer gaat u dit concreet in 2025 doen gelet op de urgentie rondom dit 
onderwerp. Ieder mensenleven telt op dit onderwerp.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  104 

Vraag: Wonen en bouwen “Betaalbare, toekomstbestendige en duurzame kamers, 
appartementen en huizen 
realiseren voor diverse doelgroepen in Maastricht door actief woonbeleid.” 
Hoe wordt “betaalbaar” in deze context gedefinieerd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  156 

Vraag: Ad 20. Transport schaarste hoogspanningsnetwerk Netcongestie in Limburg. 
Welke projecten die door de Gemeente Maastricht worden 
gesubsidieerd/gestimuleerd krijgen te maken met netcongestie? In hoeverre kan 
deze vertraging zorgen voor toekomstige kosten van de Gemeente Maastricht in 
het ondersteunen van deze projecten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina:  153 

Vraag: Ad 13. Tram Maastricht-Hasselt 
Welke inschatting kunt u maken over de kosten van de gerechtelijke procedure bij 
het geschil inzake de geannuleerde tramverbinding tussen Maastricht en Hasselt? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  196 

Vraag: Rioleringen en Wateroverlast/Blz. 199. Bomen 
Het vervangen van bomen zal tezamen gaan met civieltechnische reconstructies. 
Worden deze geplande reconstructies ook meegenomen bij het verbeteren van de 
bestendigheid van wegen voor wateroverlast om zodoende de kosten/overlast van 
deze projecten te minimaliseren?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

Pagina:  231 

Vraag: Verduurzamen gemeentelijk vastgoed 
In hoeverre verwacht u dat deze verduurzaming bemoeilijkt/vertraagd zou kunnen 
worden door netcongestie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:  17 en 24 
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Vraag: De getallen van de effectindicatoren mobiliteit op pag. 17 lijken niet te 
corresponderen met de tabel op pag. 24. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina:  49 

Vraag: aantal bezoekers gesubsidieerde professionele instellingen: welk getal klopt: 2020 
of 2022? En waarom wordt 2024 lager geschat dan coronajaar 2022? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina:  256 

Vraag: Bijlage 4 Overzicht subsidies  
In deze bijlage staan meerdere overzichten van subsidies: 
1 Lijst van begrotingssubsidies  
2 Overzicht over alle subsidieregelingen  
3 Overzicht van verleende en aangevraagde subsidies 2024  
4 Overzicht van aangevraagde subsidies 2025 
Vraag: waar staat het overzicht van de voor 2025 begrote overige subsidies? Graag 
beantwoorden in samenhang met de actualiteit rond cultuur subsidies aan o.a. 
Buro Europa en Video Power. We zien een lijst met subsidieregelingen en subsidies 
(ad 1 en 2), maar verder alleen aanvragen en realisaties uit 2024. Denkelijk is / 
wordt de lijst van subsidies in 2025 langer dan alleen die onder ad 1. Waarom staan 
die niet in de begroting, al is het maar in concept vorm? 

Antwoord:  

 


